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Abstract (en)
[origin: US4474482A] A watchcase essentially comprises a crystal 1 engaged in a recess 2 of a bezel or body 3. A material 6 capable of assuming
a liquid or pasty consistency at the time of assembly, then solidifying and adhering to the wall 4 of the recess 2 is inserted in the space formed by
the walls 4 and 5 of part 3 and crystal 1. The crystal 1 has a configuration such that the material 6, after setting, will exert a geometrical locking effect
upon it.

Abstract (fr)
La boite de montre comprend notamment une glace 1 engagée dans un cran 2 d'une lunette ou d'une carrure 3. Dans l'intervalle défini par les
parois 4 et 5 de la piéce 3 et de la glace 1 est disposé un matériau 6 susceptible de prendre une consistance pateuse ou liquide au moment du
montage, puis de se solidifier en adhérant a la paroi 4 du cran 2. En outre, la glace 1 présente une configuration telle que le matériau 6 exerce sur
elle, apres solidification, un effet de verrouillage de forme.
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